

BUILDEX

بيلدكس

المعرض الدولي للبناء

شارك الآن ببناء
الغد القادم

17th International Exhibition
For Construction 24-28 June
Damascus Fairground - Syria

20
21

The importance of **The International Exhibition for Construction – BUILDEX** originates from the fact that it represents the ideal platform for construction companies to capitalize on the recovering, promising Syrian market, by facilitating the productive exchange of knowledge between suppliers, manufacturers, buyers, importers, engineers, consultants, and decision makers.

The International Exhibition for Construction – BUILDEX, one of the region's oldest exhibitions specialized in the construction and building materials sector, succeeded over its past 16 editions in enforcing its presence amongst the most successful international exhibitions in the construction sector. It is recognized as a major event in the Middle East and North Africa region that cater to the industry, where it became, before the war in Syria, the main gateway for many international companies targeting Syrian and neighboring markets.

BUILDEX, in its 2021 edition, aims to retake the position that it established throughout its long history as the hub that brings together leading local, Arab, and international companies in addition to decision makers and individuals that aim to create business opportunities and make meaningful exchanges in the domain of the latest building and construction technologies and materials, covering the most vital domains of building and construction technologies.



تكمُن أهمية المعرض الدولي للبناء – بيلدكس بكونه يشكل المنصة المثلى التي من خلالها تستطيع الشركات العاملة في مجال البناء والتشييد استثمار البيئة المحفزة والمليئة بالفرص المتوفرة في السوق السورية الواعدة عبر خلق بيئة للتواصل المنتج والفعال بين جميع الأطراف من موردين ومصنعين ومهندسين واستثمرين وصناع القرار.

استطاع المعرض الدولي للبناء – بيلدكس، أحد أقدم المعارض العربية المتخصصة في البناء والتشييد خلال 16 دورة ماضية، ترسيخ حضوره في سوق المعارض الدولية المتخصصة بوصفه معرضاً رائداً في هذه المجالات في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا، حيث شكّل بوابة أساسية للكثير من الشركات الدولية التي تستهدف ليس فقط السوق السورية بل الأسواق العربية المجاورة.

يهدف بيلدكس 2021 لأخذ مكانه المعهود الذي أسسه خلال تاريخه الطويل كالملتقى السنوي الأهم في مجال البناء في سورية والمنطقة حيث يجمع المعرض أهم الشركات المحلية، العربية، والدولية مع أصحاب قرارات الشراء، الخبراء، وجميع المهتمين بتوظيف قنوات التواصل والتبادل التجاري الفعال والمثمر التي يتيحها بيلدكس في مجال مواد وتقنيات البناء والعزل والدهان ومختلف اختصاصات البناء.

The 17th edition of BUILDEX will be accompanied by the second edition of the Heating, Ventilation and Air Conditioning Exhibition 'HVAC' and the Furniture, Décor and Home Appliances Exhibition 'LIFE STYLE'. This combination will place BUILDEX among the most important economic events of the year as it will include three specialized exhibitions in addition to business meetings, seminars, lectures, and workshops in many vital fields that are designed around the next phase of Syria's economic revival.

ستترافق الدورة السابعة عشر لمعرض بيلدكس مع الدورة الثانية لمعرض التدفئة والتكييف HVAC ومعرض المفروشات والديكور التجهيزات المنزلية LIFE STYLE، حيث ستشكل هذه الفعاليات تظاهرة اقتصادية هامة تتضمن ثلاثة معارض تخصصية بالإضافة إلى لقاءات عمل، ندوات ومحاضرات وورشات عمل في العديد من المجالات الحيوية التي ترتبط ارتباطاً وثيقاً بتشكيل المرحلة التالية من النهضة الاقتصادية السورية.



The previous edition of BUILDEX gathered visitors and industry experts from many nationalities and specialties in a schedule of professional business meetings, seminars, and other activities during its five-day run. According to the participants, BUILDEX set new records in the volume of participation as well as in terms of the number and value of business generated. The strong figures affirm the positive stature of the exhibition and its role in the development of the building and construction sector in Syria and the region.

The participants noted the comfortable atmosphere that accompanied the exhibition, praising the quality of specialized visitors from Syria, neighboring countries, and internationals, which highlights the superiority of the exhibition and its position of leadership in the domain of construction exhibitions in the region.

شهدت الدورة الأخيرة لمعرض بيلدكس العديد من الأنشطة واللقاءات التجارية والاقتصادية فيما بين الشركات المشاركة وبين زوار المعرض الذين تعددت جنسياتهم وتخصصاتهم، حيث أفاد الكثير من القائمين على هذه الشركات أن هذه الدورة من بيلدكس شهدت أرقاماً قياسية في حجم العقود والصفقات التجارية خصوصاً بعد تحسن الظروف الاقتصادية وبدء تعافي الاقتصاد العالمي من آثار الأزمة المالية العالمية، ونوه المشاركون إلى الأجواء المريحة التي رافقت انعقاد المعرض مشيدين بالكم النوعي من الزوار المتخصصين المهتمين من سورية والبلدان المجاورة وباقي الدول، الأمر الذي يؤكد تفوق المعرض ومحافظة على موقع الريادة على صعيد معارض البناء في المنطقة.

BUILDEX 2010 in Figures:

- Over 150,000 square meters of gross exhibiting area
- 759 companies representing 2,188 brands
- 57 Arab and international countries represented
- Turkey had the largest national participation at BUILDEX 2010, represented by 110 companies alongside the presence of Ankara Chamber of Commerce.
- Italy officially participated at BUILDEX 2010 with 20 Italian companies working in building and construction; additionally, 30 Italian brands were represented by Syrian companies.
- Taiwan External Trade Development Council (TAITRA) has officially participated for the first time at BUILDEX 2010, with 18 leading Taiwanese companies.

بيلدكس 2010 بالأرقام:

- مساحة عرض إجمالية تجاوزت 150000 متر مربع.
- 759 عارض يمثلون 2188 ماركة وعلامة تجارية.
- عدد الدول المشاركة 57 دولة عربية وأجنبية.
- شاركت إيطاليا رسمياً في بيلدكس 2010 ممثلة بـ 20 شركة إيطالية تعمل في مجال المقاولات والإنشاءات، بالإضافة إلى 30 شركة أخرى حاضرة عبر وكلاء سوريين.
- شارك مجلس تنمية التجارة الخارجية في تايوان (TAITRA) رسمياً لأول مرة في بيلدكس 2010 ممثلاً بالمركز التجاري التايواني بمشاركة 18 شركة تايوانية رائدة في قطاع البناء ومستلزماته.

Objectives of attending BUILDEX

مخطط يبين هدف العارضين من المشاركة بمعرض بيلدكس



من العارضين أشادوا بنوعية وتخصص الزوار

89%

of exhibitors stated that the quality and specialization of visitors were good.

من العارضين حققوا أهدافهم من المشاركة

84%

of exhibitors stated that their overall objectives had been met.

من العارضين أشادوا بعدد الزوار المحليين والدوليين

77%

of exhibitors stated that the number of local and international visitors was good.

من العارضين أبدوا رغبتهم بالمشاركة في الدورة القادمة

73%

of exhibitors are intending to participate at BUILDEX 2010.

من العارضين أكدوا أنهم أبرموا صفقات أثناء المعرض

38%

of exhibitors confirmed that they signed contract at the exhibition.



BUILDEX Visitors:

BUILDEX attracts many economic personalities and officials such as ministers, ambassadors, and other VIPs concerned with the field of building and construction, in addition to a vast diplomatic and media presence and recurring visits from many local, Arab, and international official delegations, trade unions, businessmen, professionals and companies working in the field of construction and supplies from inside and outside Syria.

BUILDEX managed to convince many industry leaders to postpone making major buying decisions from BUILDEX to the next.

- ✘ Over 190,000 visitors excluding officials and repeated visitors attended the last edition of BUILDEX.
- ✘ Classifications of visitors which attended BUILDEX 2010:
 - 51% Engineers, Contractors, Architects, Project Managers, Businessmen, Decision Makers (Managers, Company Owners, Buyers)
 - 36% Sales & Marketing, Agents, Distributers, Facility Management, Insurance, Real Estate Developers, Human Resources, Public Services
 - 9% Official and Trade Delegation, Diplomats
 - 4% Media, Publishing, Students

زوار بيلدكس:

يتميز معرض بيلدكس باستقطابه للفعاليات الاقتصادية والحضور الرسمي للوزراء والسفراء والتخصيات المهتمة في مجال البناء والعمران إضافة إلى الحضور الدبلوماسي والإعلامي المحلي والعربي والدولي وصناع القرار والوفود الرسمية والنقابات ورجال الأعمال وأصحاب المهن والشركات العاملة في مجال البناء ومستلزماته من داخل سورية وخارجها. استطاع معرض بيلدكس أن يستقطب الكثير من كبار الممثلين وأقنعهم بتأجيل قرارات الشراء من بيلدكس إلى بيلدكس.

- ✘ بلغ عدد زوار بيلدكس في دورته السابقة أكثر من 190000 زائراً عدا عن الزوار الرسميين والزوار المتكررين.
- ✘ توزعت نسب فئات الزوار الذين زاروا بيلدكس 2010 كالتالي:
 - ◀ 51 % مهندسين، مقاولين، فنيين، معماريين، مدراء مشاريع، رجال أعمال، أصحاب قرار (مدراء، أصحاب شركات، مشترين).
 - ◀ 36 % مبيعات، تسويق، وكلاء، موزعين، إدارة مباني، تأمين، مطورين عقاريين، موارد بشرية، خدمات عامة.
 - ◀ 9% جهات حكومية ووفود رسمية.
 - ◀ 4% آخرين من صحافة وإعلام وطلاب.

من الزوار حققوا الغايات المرجوة من زيارتهم للمعرض of visitors stated that their objectives had been met	91%
من الزوار أشادوا بتنوع وتخصص العارضين of visitors appreciated the variety and specialization of exhibitors	89%
من الزوار أشادوا بتنوع ونوعية المعارضات of visitors appreciated the varieties and quality of exhibits	87%
من الزوار أبدوا رغبتهم بزيارة الدورة القادمة of visitors intend to visit the coming edition	83%

Sectors

الاختصاصات



**BUILDING
CONSTRUCTION &
CONTRACTING**

البناء والإنشاءات
والمقاولات



**HEAVY
MACHINERY &
EQUIPMENT**

التليات والمعدات
الثقيلة



STONE & MARBLE

الحجر والرّخام



**BATHROOMS CERAMIC
& SANITARY WARE**

الحمامات والسيراميك
والصحية



CLADDING & FACADES

الواجهات والإكساء
الداخلي والخارجي



**PAINTS &
FINISHES**

الدهانات والتشطيبات



**INSULATION
MATERIALS**

مواد العزل



**RAW
MATERIALS**

المواد الأولية



**ELECTRICITY &
ENERGY**

الكهرباء والطاقة



**GARDEN EQUIPMENT
& SWIMMING
POOLS SUPPLIES**

تجهيزات الحدائق
ومستلزمات المسابح



**ENVIRONMENTAL
SUSTAINABILITY**

الاستدامة البيئية



SERVICES

الخدمات

Iran Sales Agent:

NOJAN RAD CO. LTD.

No.17, Daad St., Dr. Shariati Ave.,

Tehran 1931663337 Iran,

Tel: +98 21 22393493 (20Lines)

Fax: +98 21 2239349

Email: info@nojanrad.com

www.nojanrad.com

SPONSORS



arabian group
FOR EXHIBITIONS
AND CONFERENCES
المجموعة العربية
للمعارض والمؤتمرات

P.O. Box 2683
Damascus - Syria
T +963 11 4433444
F +963 11 4433666

info@agexhibitions.com
www.agexhibitions.com